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Zápis č. 10 
 

z jednání Komise pro zdravotnictví a Nemocnici Na Františku 

 
Rady MČ Praha 1 

 
 
Datum jednání: 25.01.2024 (začátek 16:00 hod., konec 17:30 hod.)  
 
Přítomni: Antonín Berdych, Eva Fürstová, Jan Votoček, Naďa Řehák Müllerová, 
Dubravka Jaganjacová, Petr Hejma, Štefan Vítko, Valerie Clare Talacková 
 
Stálí hosté: David Erhart, Jana Příhodová 
 
Omluveni: Tomáš Šebek, Jana Ivančicová 
 
Neomluveni: X 
 
Hosté: Michal Müller, Martin Ježek, Jaroslav Pokorný, Radka Pešková, Hana 
Terezie Krásná, Michaela Bittner Hochmanová (OVV)  
 
Zapsal: Michal Kadlec   
 
  
 
 PROGRAM: 
 

1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, 
schválení zápisu č. 9 

2. Informace od radního pro zdravotnictví 
3. Informace ředitele NNF 
4. Dotace pro oblast zdravotnictví 2024 
5. Poliklinika Palackého 
6. Různé 

 
 
1. Zahájení jednání, odsouhlasení programu, určení ověřovatele zápisu, 
schválení zápisu č. 9 
 
Pan předseda zahájil jednání komise v 16:00 hod., přivítal její členy a přítomné hosty. 
Přítomno je 5 členů komise; komise je usnášeníschopná.  
 
Oproti zaslanému programu byl vzhledem ke zdravotní indispozici hosta vypuštěn 
bod Křižovnický domácí hospic. Program jednání byl schválen ve výše uvedeném 
znění.  
 
Ověřovatelem zápisu č. 10 byla navržena N. Řehák Müllerová. K zápisu č. 9 nebyly 
vzneseny žádné připomínky, je tedy považován za schválený. 



2 
 

 
V 16:05 hod. se na jednání dostavili J. Votoček a V. C. Talacková; přítomno je 7 
členů komise.  
 
Vzhledem ke kolizi termínů jednání komisí a výborů byla provedena úprava 
harmonogramu jednání KOPZ a NNF na první pololetí 2024 následovně: 
 

22. února, 21. března, 11. dubna, 16. května a 6. června 2024 

 
Jednání komise dne 11. dubna 2024 proběhne v Nemocnici Milosrdných sester 
sv. Karla Boromejského v Praze. 
 
 
 
2. Informace od radního pro zdravotnictví 
 
Pan radní informoval komisi o schválení Koncepce rozvoje NNF 2024 – 2028 
Zastupitelstvem MČ Praha 1, které vyjádřilo svoji vůli prohloubit spolupráci s hlavním 
městem. Hlavní město má zájem participovat na kontrolně-dozorčím orgánu 
nemocnice, kterým byla v minulosti Správní rada NNF. MČ bude usilovat o uzavření 
smlouvy o spolupráci s HMP na delší časové období. Smlouva by navazovala na 
Memorandum z roku 2018. 
 
Během projednávání tohoto bodu na jednání přišla M. Bittner Hochmanová (OVV). 
 
 
 
3. Informace ředitele NNF 
 

 Pan ředitel představil novou vedoucí ekonomického úseku NNF Ing. Radku 
Peškovou.  

 
V 16:26 hod. se na jednání komise dostavil P. Hejma; přítomno je 8 členů komise.  
 

 NNF uzavřela kvartální výsledky hospodaření; výsledky za 2. pololetí 2023 
budou prezentovány také paní náměstkyni Udženiji. Nemocnice navyšuje 
výkonnost; nová koncepce nemocnice znamená jistotu pro personál a 
perspektivu. NNF je personálně stabilizovaná. 

 

 V rámci rozvoje NNF se nyní přestavují prostory bývalého ARO na lůžkové 
oddělení, kde bude lůžková plastická chirurgie.  

 

 Policejní prezident ČR vyjádřil svoji spokojenost se spoluprací s NNF. 
Policejní prezidium má zájem na jejím dalším pokračování.  

 

 MUDr. Sinkule, nový primář ortopedie NNF, byl časopisem Forbes zařazen 
mezi 50 nejvýznamnějších českých lékařů.  
 

 Zubní pohotovost v NNF je v plném provozu; má velký přínos pro občany. 
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 NNF byla oslovena regionální pobočkou VZP; všechny nemocnice na území 
hlavního města dostanou roční smlouvy, které budou následně automaticky 
převedeny na pětiletou. NNF se bude soustředit na zvýšení obložnosti. 
Významnou roli při jednání s VZP sehrává přijatá koncepce nemocnice. 
  

 NNF jedná o spolupráci s Ústavem péče o matku a dítě v oblasti gynekologie, 
chirurgie, anesteziologie a zobrazovacích metod. Tímto krokem by se mohlo 
podařit zvýšit objem operativních výkonů v rámci gynekologie. 
 

 Pan ředitel dále informoval, že NNF ošetřila 7 pacientů v souvislosti 
s tragickou událostí na FF UK v prosinci 2023.    

 
 

 Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF významně oceňuje práci personálu NNF 
během tragických událostí 21. prosince 2023. 
 
Hlasování: 
Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 
 
Pan náměstek Ježek informoval, že hospodářský výsledek za rok 2023 předběžně 
činí +123 tis. Kč. Hospodářský výsledek nejvíce ovlivnil nárůst příjmů z poskytované 
péče. Pozitivně se také vyvíjí HV ústavní lékárny, která nevýšila výnosy z vlastního 
prodeje. Oproti roku 2022 vzrostly výnosy o 57 mil. Kč. O 30 mil. Kč vzrostly 
personální náklady, které tvoří 65 % z celkových nákladů. Mírně vzrostly ceny energií 
a spotřeba materiálu, což ale odpovídá zvýšené zdravotní péči. Lehký pokles 
zaznamenaly výsledky vedlejší hospodářské činnosti. Je to způsobeno ukončením 
nájmu laboratoře. Díky vlastní laboratoři naopak rostou tržby.  
 
V 16:43 hod. z jednání odešel J. Votoček; přítomno je 7 členů komise.  
 
V říjnu loňského roku bylo na zubní pohotovosti ošetřeno 367 pacientů, v listopadu 
420, v prosinci 460 a v lednu 367 pacientů (k 24.01.2024). Od začátku provozu bylo 
ošetřeno 155 dětí. Více než polovinu pacientů tvoří pacienti z Prahy, velké procento 
tvoří Středočeský kraj, 15 – 20 pacientů měsíčně jsou cizinci. 
 
Na dotaz pana předsedy pan náměstek následně hovořil o smlouvách nemocnice 
s ostatními pojišťovnami; např. dvě menší zdravotní pojišťovny odmítly NNF 
nasmlouvat vícedenní gynekologii. 
 
Závěrem se komise zabývala zřízením výjezdového stanoviště ZZS. Rada MČ Praha 
1 schválila smlouvu mezi NNF a ZZS HMP, která byla podepsána, a ZZS má nyní 
začít stanoviště připravovat (pozn. prostory v přízemní části budovy v zadním traktu 
nemocnice o výměře 98,30 m2). Preferovanou variantou do budoucna je 
plnohodnotné výjezdové modulární stanoviště ZZS v prostorách parkoviště.  
 
Pan radní Müller informoval, že TSK připravila návrh na přesun autobusové zastávky 
před NNF.  
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V 17:00 hod. na jednání přišel J. Votoček; přítomno je 8 členů komise. 
 
V 17:07 hod. z jednání odešli zástupci NNF.     
 
 
 
4. Dotace pro oblast zdravotnictví 2024 
  
Odbor zdravotnictví připravil vypsání dotačního řízení pro oblast zdravotnictví pro 
letošní rok. Dotace jsou zaměřeny na vybavení ordinací ambulantních lékařů a na 
podporu zdravotních služeb v oblasti paliativní péče. Částka k rozdělení je 1 mil. Kč.  
 
Hodnotící komisi budou tvořit členové KOPZ a NNF za účasti pana radního Müllera. 
Hodnotící komise proběhne po jednání komise dne 11. dubna 2024 (u Boromejek).    
 

Usnesení: 
Komise pro zdravotnictví a NNF doporučuje Radě MČ Praha 1 schválit vypsání 
dotačního programu v oblasti zdravotnictví dle návrhu Odboru zdravotnictví 
s tím, že hodnotící komisi budou tvořit členové komise a pan radní Müller. 
 
Hlasování: 
Pro: 8     Proti: 0     Zdržel se: 0 
SCHVÁLENO 

 
 
 
5. Poliklinika Palackého 
 
Komise pro zdravotnictví a NNF by měla vydefinovat, jaké podklady bude 
k projednávání potřeba a kdo by měl být na příští jednání komise pozván.  
 
P. Hejma doporučuje pozvat Mgr. Dubskou a Mgr. Vaňka.  
 
J. Votoček navrhl pozvat K. Sýkoru, který má přehled o technickém stavu budovy. 
Nyní zde bude probíhat rekonstrukce elektřiny.  
 
Pan radní doplnil informace k rekonstrukci elektřiny: původně se mělo jednat pouze o 
rekonstrukci páteřních rozvodů v rámci budovy, nicméně bude třeba provést 
rozsáhlejší rekonstrukci, kterou nebude možné realizovat za provozu (část bude 
muset být vždy dočasně uzavřena). Dále pan radní hovořil o problému se 
zpřísňováním norem na provoz zdravotnického zařízení. Řada prostor, v minulosti 
zkolaudovaných jako prostory pro zdravotnické zařízení, dnes již často nesplňuje 
zákonné požadavky. Souhlas stavebního úřadu s užíváním prostor jako 
zdravotnického zařízení je jednou z podmínek pro provozování zdravotnického 
zařízení. 
 
V 17:18 hod. odešla M. Bittner Hochmannová. 
 
Komise se shodla, že na její příští jednání bude pozván Mgr. Vaněk a Mgr. Dubská.  
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Komise Vás pro účely příštího jednání žádá o tyto informace k "poliklinice 
Palackého": 
 

 přehled nájemních smluv k poliklinice a jejich časové období (doba 
určitá/neurčitá) 

 výše nájemného za jednotlivé prostory 

 struktura lékařských oborů 

 údaje o výdajích a příjmech na budovu jako celek 

 odhad vnitřního dluhu ve vztahu k požadavkům na rekonstrukci 

 informace o výši komerčního nájemného v obdobných prostorech (např. 
poliklinika Revoluční nebo na Senovážném náměstí). 

 
V 17:28 hod. z jednání odešla J. Příhodová a E. Fürstová; přítomno je 7 členů 
komise.  
 
 
 
6. Různé 
 
V rámci bodu různé proběhla diskuze k rekonstrukci gastroprovozu, pan radní 
informoval komisi o plánovaných vyhlášených dotačních titulech, ze kterých by mohla 
být financována rekonstrukce urgentního příjmu a gastroprovozu.  
 
 
Jednání bylo ukončeno v 17:30 hod. 
 
Zápis sepsán dne: 13.02.2024 
 
Předáno k ověření dne: 13.02.2024 
 
Zapsal: Michal Kadlec 
 
 
 
Ověřeno dne: 14.02.2024 
 
 

ověřovatel zápisu:         předseda komise: 
   
 
  
…………………………………..      ………………………………….. 
  Mgr. Naďa Řehák Müllerová       Bc. Antonín Berdych 


